
YOUR LIFESTYLE REWARDED
As a Sands Rewards LifeStyle member, you will be rewarded  
with Destination Points and Destination Dollars, when you make  
Marina Bay Sands part of your lifestyle.

Tier Upgrade Using Destination Points
Earning Destination Points allows you to be upgraded to the Elite tier. 
Destination Points can be earned at all Sands Rewards LifeStyle 
outlets (Marina Bay Sands and partner outlets).  Points also offer 
you chances to win in our exciting lucky draw promotions. The more 
points you have, the more chances you get!

LIVE IN STYLE
LIVE REWARDED
Living in style is easy when every moment is rewarded at Marina Bay Sands.

      H O W  TO  E A R N

Where to earn Destination  
Points Tiers Destination  Dollars Example

Sands Rewards 
LifeStyle Outlets

Earn 1 point for 
every $50 spent ALL Earn 3% of your nett purchase 

in Destination Dollars

Earn 2 points and 3 Destination 
Dollars with $100 cash or 

credit card purchase

 HOW TO REDEEM

WHERE TO REDEEM Destination  
Points TIERS Destination  Dollars EXAMPLE

Partner Outlets
(excluding Food & Beverage Outlets) — ALL 1.2 Destination Dollars = S$1 Redeem S$100 worth of goods and 

services at 120 Destination Dollars

All Marina Bay Sands Outlets
Partner Food & Beverages Outlets — ALL 1 Destination Dollar = S$1 Redeem S$100 worth of goods and

services at 100 Destination Dollars

*Rewards can only be earned and redeemed at Sands Rewards LifeStyle outlets. For more information, please enquire at any Sands Rewards LifeStyle counter. 
  Terms and Conditions apply. Marina Bay Sands Pte Ltd reserves all rights.

Elite LifeStyle

EARN DESTINATION DOLLARS TO 
INSTANTLY REDEEM ON PURCHASES
Destination Dollars can be earned at over 175 Sands Rewards LifeStyle 
outlets destination-wide. Earn 3% of your nett purchase in Destination 
Dollars when paying with cash or credit card at these locations.

INSTANT REDEMPTION USING 
DESTINATION DOLLARS
Destination Dollars earned may be used instantly at all Sands Rewards 
LifeStyle outlets. 

-	 1 Destination Dollar is equivalent to S$1 for redemption at all  
Marina Bay Sands outlets and Partner Food & Beverages (F&B) outlets.

-	 1.2 Destination Dollars is equivalent to S$1 for redemption at Partner 
outlets (excluding F&B outlets).



Important Notes

1.	 Destination Dollars and Destination Points: Members can accrue Destination Dollars and Destination Points simultaneously 
for all eligible transactions undertaken. Membership Card Tiers are based on the amount of Destination Points accrued within 
12 months by members.

	 Destination Points: Destination Points are earned on purchases at all Sands Rewards LifeStyle outlets. For a current listing of 
outlets, please refer to SandsRewardsLifeStyle.com or enquire at any Sands Rewards LifeStyle counter. 

	 Redemption of Destination Dollars: Destination Dollars can be used within any Sands Rewards LifeStyle outlet; Destination 
Dollars accrued specifically from Marina Bay Sands outlets or partner outlets cannot be used within the Casino.

2. 	Complimentary Parking: Sands Rewards LifeStyle Elite members may redeem up to one complimentary parking ticket per 
day. Sands Rewards Lifestyle members may redeem up to one parking ticket at $4 Destination Dollars per ticket per day. 
Redemption will be valid for 24 hours parking. One ticket is valid for one vehicle only.  Members are required to redeem their 
car park passes through the use of their membership card at any designated kiosk. Lost or stolen receipts will not be replaced.

3. 	Complimentary entry to SkyPark Observation Deck, Sampan Ride and Skating Rink: Sands Rewards LifeStyle Elite members 
enjoy one pair of complimentary tickets per day to SkyPark Observation Deck, Sampan Ride and Skating Rink, up to a 
maximum of 3 pairs of tickets (6 tickets) per month.

SANDS REWARDS LIFESTYLE TIER BENEFITS

LifeStyleDestination Dollars and Destination Points earned1

Points Required for Tier Free to join 888 points
Destination Dollars earned on purchases at all Sands Rewards LifeStyle outlets 3% of total amount spent (excluding GST and service charge)
Destination Points earned on purchases at all Sands Rewards LifeStyle outlets 1 point for every $50 spent (excluding GST and service charge)
DinING 
Invitation to members-only dining events √ √

HOTELS & STAYS
Complimentary high-speed internet access √ √

Complimentary room upgrade upon check-in (Based on availability) √

Priority early check-in and late check-out (Based on availability) √

SHOPPING
Discounts and special offers at selected outlets at The Shoppes at Marina Bay Sands √ √ √

VIP pre-sale events at The Shoppes at Marina Bay Sands √

Invitation to fashion events at The Shoppes at Marina Bay Sands √

Season preview at selected outlets at The Shoppes at Marina Bay Sands √

ENTERTAINMENT
Earn rewards at all Sands Rewards LifeStyle Outlets √ √

Redemption of Destination Dollars at all Sands Rewards LifeStyle outlets √ √

Special invitations to member events and promotions √ √

Bonus entries for promotions √ √

Self-parking Privileges2 $4 Destination Dollars Complimentary
Attractions 
Discounts for SkyPark Observation Deck, Sampan Ride & Skating Rink3,4 10% Complimentary* 
Discount on ArtScience Museum exhibition tickets before booking fee4 20% 20%
Discount on selected merchandise at ArtScience Museum gift shop 10% 10%
Access to pre-sale tickets for selected exhibitions at ArtScience Museum √ √

Access to pre-sale tickets for selected theatre shows √ √

JUST FOR YOU
Personalised webpage √ √

Personalised member offers and rewards √ √

Priority service at Sands Rewards LifeStyle counters √

Elite

4. 	Discount on tickets to SkyPark Observation Deck, Sampan Ride, Skating Rink and ArtScience Museum: Members enjoy a 
discount (the percentage as indicated in the table above) on tickets to SkyPark Observation Deck, Sampan Ride, Skating 
Rink and ArtScience Museum. Discounted tickets are strictly not to be resold. Resold tickets will be rendered invalid, and no 
compensation will be given.

5. 	Hotel Benefits: complimentary room upgrades, priority early check-ins and late check-outs are all subject to availability. Black-
out dates may apply.

6. 	Redemption of Benefits and Privileges: Members are required to personally redeem benefits and privileges. The redemption 
of benefits and privileges are subject to availability and Marina Bay Sands reserves the right to modify or amend the benefits 
and privileges at any time without prior notice.

7. 	Only Destination Dollars, Cash or Credit Cards are eligible for Sands Rewards LifeStyle transactions in any of the Sands 
Rewards Lifestyle outlets, and no retroactive credits or refunds are allowed.

8. 	Members are required to input their PIN for authorization for Sands Rewards LifeStyle transactions at any of the Sands 
Rewards LifeStyle outlets (unless otherwise stated).

9. 	Items purchased with Destination Dollars are not eligible for tax return.



重要事项

1. 	度假胜地奖赏钱和度假胜地积分：进行相应消费时，会员可同时累积度假胜地奖赏钱和度假胜地积分。会员的
	 会籍状态是按照会员于12个月内累积的度假胜地积分计算的。

	 度假胜地积分：在所有金沙尊赏时尚店铺购买商品时即可赚取度假胜地积分。欲获得店铺最新名单，请浏览
	 SandsRewardsLifestyle.com 或到任何金沙尊赏时尚柜台询问。

	 使用度假胜地奖赏钱：度假胜地奖赏钱可在任何金沙尊赏时尚店铺中使用；在滨海湾金沙直属店铺或合作店铺
中累积的度假胜地奖赏钱，不能在娱乐场中使用。

2. 	免费停车：金沙尊赏时尚尊显会员每天可换取最多一张免费停车卡。金沙尊赏时尚会员每天可用4元度假胜地
	 奖赏钱换取最多一张免费停车卡。24小时可兑换停车优惠。每张停车卡只限一辆车子使用。会员必须在任何 

一台指定的电子站使用会员卡以换取停车券。收据若遗失或遭窃，恕不补发。

3. 	免费进入空中花园观景台、舢舨游船和溜冰场：金沙尊赏时尚尊显会员每天可免费获得一套（2张）进入空中
花园观景台、舢舨游船和溜冰场的门票，每月最多可获得 3 套（6 张）免费门票。

金沙尊赏时尚会籍礼遇

时尚赚取度假胜地奖赏钱及度假胜地积分  1 

级别所需积分 免费加入 888 积分

在所有金沙尊赏时尚店铺消费赚取的度假胜地奖赏钱 总消费金额的3%（不包括消费税和服务费）

在所有金沙尊赏时尚店铺消费赚取的度假胜地积分 每 50 新元 1 个积分（不包括消费税和服务费）

用餐 
 邀请参加会员专享餐饮活动 √ √

住宿 
免费享用高速互联网 √ √

入住时可获得免费客房升级服务（依供应情况而定） √

优先提早入住和延后退房（依供应情况而定） √

购物 
于滨海湾金沙购物商城之指定店铺可享折扣优惠和特殊礼遇 √ √

滨海湾金沙购物商城 VIP 预售活动 √

邀请参与滨海湾金沙购物商城的时装发布活动 √

参与滨海湾金沙购物商城精选店铺当季新品预览 √

娱乐 
在所有金沙尊赏时尚店铺均可赚取奖赏 √ √

在所有金沙尊赏时尚店铺均可使用度假胜地奖赏钱 √ √

特别受邀参加会员活动及时尚推广活动 √ √

时尚推广活动额外奖励 √ √

自助泊车 2  4 元度假胜地奖赏钱 免费

景点 
惠顾空中花园观景台、舢舨游船及溜冰场可享有折扣 3,4 10% 免费 * 

购买艺术科学博物馆门票（不包括预订费）可享有折扣 4 20% 20%

于艺术科学博物馆礼品店购买精选纪念商品可享有折扣 10% 10%

可购得指定艺术科学博物馆精选展览的预售票 √ √

可购得指定精选剧院音乐会和娱乐活动的预售票 √ √

唯您独享
个性化网页 √ √

个性化专属会员折扣和奖赏 √ √

在指定的金沙尊赏时尚柜台可获优先服务 √

尊显

4. 	空中花园观景台、艺术科学博物馆、舢舨游船和溜冰场购票折扣：会员在空中花园观景台、艺术科学博物馆、
舢板游船和溜冰场中购票时享有折扣（折扣比例见上表）。折扣票不得转卖。转售的票将被视为无效，并且不
予赔偿。

5. 	酒店优惠：可免费升级房间、优先提早入住和延后退房等或将不适用于高峰期。

6. 	优惠和特权兑换：会员须亲自兑换优惠和特权。优惠和特权可否兑换取决于滨海湾金沙是否提供相应服务。 
滨海湾金沙保留随时修改或更改优惠和特权的权利，恕不先行通知。

7. 	在任何金沙尊赏时尚店铺使用度假胜地奖赏钱、现金或信用卡消费时，不可追溯赚取奖赏钱或积分，恕不退款。

8. 	在任何金沙尊赏时尚店铺消费时，除非另有说明，会员都须输入个人密码以授权。

9. 	使用金沙尊赏时尚店铺付款的物品将不能退税。



让生活获享加赏

贵为金沙尊赏时尚会员计划的会员，当滨海湾金沙成为生活
中的一部分，您即能获取度假胜地积分及度假胜地奖赏钱。

以度假胜地积分晋升会籍

赚取度假胜地积分便可以晋升尊显级。您可在所有金沙尊
赏时尚店铺（滨海湾金沙直属店铺和合作店铺）赚取度假
胜地积分，还可通过积分赚取参加抽奖活动，有机会赢取
丰富奖品。积分越多，机会越多！

生活新姿彩 
奖赏乐趣多
滨海湾金沙让您时刻荣享尊赏，展现生活时尚姿彩。

*您仅能在金沙尊赏时尚店铺赚取或兑换奖赏。如需更多信息，请咨询金沙尊赏时尚柜台。 附带条款和条件，滨海湾金沙私人有限公司保留所有权利。

即时赚取度假胜地奖赏钱

您可于我们度假胜地内超过175家金沙尊赏时尚店铺赚取度
假胜地奖赏钱。在这些地点使用现金或信用卡消费，可赚取
消费额的3%，作为度假胜地奖赏钱 。

使用度假胜地奖赏钱

您可在所有金沙尊赏时尚店铺使用已赚取的度假胜地奖赏钱。

-	在所有滨海湾金沙直属店铺及餐饮合作店铺, 1元度假胜地
奖赏钱可兑换1新元。

-	在合作店铺(除了餐饮店铺), 1.2元度假胜地奖赏钱可兑换 
1新元。

赚取方法
赚取地点　 度假胜地积分　 等级 度假胜地奖赏钱 示例

金沙尊赏时尚店铺 每消费 50 新元赚取  
1个积分 全部适用 赚取净消费额的 3%作为 

度假胜地奖赏钱

使用现金或信用卡消费100新
元时赚取2个积分和3元度假胜

地奖赏钱

 如何兑换
兑换地点 度假胜地积分 等级 度假胜地奖赏钱 示例

合作店铺
（除了餐饮店铺） — 全部适用 1.2元度假胜地奖赏钱=1新元 以120元度假胜地奖赏钱兑换 

价值100新元的物品及服务

所有滨海湾金沙直属店铺
餐饮合作店铺 — 全部适用 1元度假胜地奖赏钱=1新元 以100元度假胜地奖赏钱兑换 

价值100新元的物品及服务

时尚尊显


